

Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

Copyright © United Nations 1996
All rights reserved
Manufactured in the United States of America

Copyright © Nations Unies 1996
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1466

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

**United Nations • Nations Unies
New York, 1996**

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1466

1987

I. Nos. 24847-24856

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 2 July 1987 to 16 July 1987*

	<i>Page</i>
No. 24847. United Nations (United Nations Development Programme) and Senegal:	
Agreement concerning assistance by the United Nations Development Programme to the Government of Senegal. Signed at Dakar on 4 July 1987 ..	3
 No. 24848. Italy and Yugoslavia:	
Treaty on the delimitation of the frontier for the part not indicated as such in the Peace Treaty of 10 February 1947 (with annexes, exchanges of letters and final act). Signed at Osimo, Ancona, on 10 November 1975	25
 No. 24849. Italy and Yugoslavia:	
Agreement on the development of economic co-operation (with annexes, exchanges of letters and final act). Signed at Osimo, Ancona, on 10 November 1975	119
 No. 24850. France and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning non-passport excursions by sea and by air between the United Kingdom and the Channel Islands, on the one part, and France, on the other (with arrangement and annexes). London, 5 July 1984	147
 No. 24851. Canada and European Coal and Steel Community:	
Protocol concerning commercial and economic co-operation. Signed at Brussels on 26 July 1976	155
 No. 24852. Canada and Malaysia:	
Agreement for the avoidance of double taxation and the prevention of fiscal evasion with respect to taxes on income (with protocol). Signed at Ottawa on 15 October 1976	165

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1466

1987

I. N^{os} 24847-24856

TABLE DES MATIÈRES

I

***Traités et accords internationaux
enregistrés du 2 juillet 1987 au 16 juillet 1987***

	<i>Pages</i>
N° 24847. Organisation des Nations Unies (Programme des Nations Unies pour le développement) et Sénégal :	
Accord relatif à une assistance du Programme des Nations Unies pour le développement au Gouvernement du Sénégal. Signé à Dakar le 4 juillet 1987	3
N° 24848. Italie et Yougoslavie :	
Traité pour la délimitation de la frontière pour la partie non indiquée comme telle dans le Traité de paix du 10 février 1947 (avec annexes, échanges de lettres et acte final). Signé à Osimo (Ancona) le 10 novembre 1975	25
N° 24849. Italie et Yougoslavie :	
Accord sur la promotion de la coopération économique (avec annexes, échanges de lettres et acte final). Signé à Osimo (Ancona) le 10 novembre 1975	119
N° 24850. France et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord :	
Échange de notes constituant un accord relatif aux excursions sans passeport par mer et par air entre le Royaume-Uni et les îles Anglo-Normandes, d'une part, et la France, d'autre part (avec arrangement et annexes). Londres, 5 juillet 1984	147
N° 24851. Canada et Communauté européenne du charbon et de l'acier :	
Protocole concernant la coopération commerciale et économique. Signé à Bruxelles le 26 juillet 1976	155
N° 24852. Canada et Malaisie :	
Accord tendant à éviter les doubles impositions et à prévenir l'évasion fiscale en matière d'impôts sur le revenu (avec protocole). Signé à Ottawa le 15 octobre 1976	165